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Beslutningsreferat af bestyrelsesmøde afholdt 12.02.19  

hos Ole Dalsgaard Jensen, Johannesburg Allé 33. 
 

Dagsorden: 

   

A. Gennemgang af referatet fra sidste møde  

B. Orientering fra formanden og emner til beslutning.  

C. Gennemgang af emner fra erindringsliste  

D. Orientering fra kassereren  

E. Orientering fra tilsynsførende  

F. Evt. orientering fra ad hoc udvalg  

G. Eventuelt  

H. Næste bestyrelsesmøde  

I. Godkendelse af protokol  

------- o -------  

Deltagere: Allan Christensen, Erling Hansen og Ole Dalsgaard. 
Afbud fra: Kevin Nielsen, Jens Chr. Andersen 
 
Ad punkt A. Referatet fra sidste møde blev gennemgået og godkendt. 
 
Ad punkt B. Formanden udtrykte sin undren over, at ingen medlemmer havde kommenteret 
nedlæggelse af FM-signalet på kabelanlægget, så konklusionen må være, at informationerne omkring 
dels kanalomlægningen og dels lukningen af FM-signalet har været tilfredsstillende. 
Et medlem har rettet henvendelse til bestyrelsen vedr. priserne på bredbånd, idet han via andre 
foreningers hjemmesider har konstateret lavere priser. Formanden har undersøgt forholdet, og det 
viser sig, at de foreninger, han henviser til, er Stofa-foreningen, men med eget net, eget bredbånd og 
dermed andre bredbåndpriser. Prisforskellen var i øvrigt kr. 20,- pr. måned pr. bredbåndspakke. 
 
Ad punkt C. Der var ingen emner til erindringslisten. 

Ad punkt D. Kassereren har skriftligt fremsendt regnskabet, der blev godkendt og taget til efterretning. 

Ad punkt E. Tilsynsførende har ikke haft nogen henvendelser. 

Ad punkt F. Der var ikke noget fra udvalg.  

Ad punkt G. Der var ingen emner til eventuelt. 

Ad punkt H. Næste bestyrelsesmøde blev fastsat til tirsdag 16.04.19, kl. 1900 hos Erling Hansen.  

Ad punkt I. Referatet blev godkendt. 

Allan Christensen,     Erling Hansen,                    
formand.   Ole Dalsgaard      sekretær. 


